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Priloge agencija Tanjug i Beta sa Vivaldi Menadžerskog foruma 2011 
prenele su 

sve dnevne novine, svi ekonomski portali i emitovani su u svim 

informativnim radio i televizijskim programima 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

EKOS:VLADA-PRIVREDA-VUKADINOVIĆ (video, fono) 

 

SAVETNICI PRIPREMAJU PROGRAME POTPREDSEDNICI KALANOVIĆ 

 

 MOKRA GORA, 3. aprila (Tanjug) - Savetnici potpredsednice Vlade Verice Kalanović 

dostaviće u roku od mesec dana programe koji se mogu realizovati do kraja mandata 

sadašnje Vlade, a koji bi trebalo da reše neke od gorućih problema u srpskoj privredi, 

najavio je danas Dragoljub Vukadinović, predsednik Upravnog odbora "Metalca" iz Gornjeg 

Milanovca. 

 Vukadinović, jedan od ĉlanova savetodavne grupe potpredsednice Kalanović 

kazao je za Tanjug na Menadţerskom "Vivaldi" Forumu da se do kraja mandata sadašnje 

Vlade mogu rešavati problemi kao što su nelikvidnost, siva ekonomija, ureĊenje javnih 

nabavki, reforma zakonskih propisa i borba protiv korupcije. 

 Vukadinović je kazao da će u okviru programa u narednih mesec dana biti obavljeni i 

razgovori sa privrednicima, kroz Privrednu komoru Srbije, udruţenja poslodavaca, 

asocijaciju menadţera i druga udruţenja, kako bi se videlo koji su to najveći problemi u 

domaćoj privredi. 

 "Mi ćemo saslušati privrednike da vidimo šta je tu još moguće uraditi, a videćemo i 

neke njihove predloge koji bi se odnosili na strukturne reforme i uopšte na rad odreĊenih 

grana u privredi i industriji i kako stvoriti ambijent da ljudi mogu oformiti ovde svoju firmu, 

da mogu raditi i da mladi ljudi rado ostaju ovde", istakao je Vukadinović. 

 Savetnik potpredsednice Kalanović je izrazio oĉekivanje da će Vlada raditi deo 

priprema na strukturnim promenama, koje ne moţe završiti do kraja mandata, ali koje 

moţe pripremiti da bi nova pocela sa reformama.  

 "Reforme se obiĉno rade u prvim godinama i mislim da je krajnje vreme, jer smo 

došli do gornje crte kako po potrošnji, tako i po zaduţivanju, da se moramo uhvatiti u 

koštac sa reformama koje jedine mogu doneti boljitak", zakljuĉio je Vukadinović. 

 (Kraj) snb/kb 

 

 

 

 



 

EKOS:MOKRAG-INVESTIRANJE-KOSTIĆ (video, fono) 

 KOSTIĆ: DRŽAVA DA ZADRŽI DOMAĆE POSLOVNE LJUDE U SRBIJI 

 

 MOKRA GORA, 3. aprila (Tanjug) – Srbija ima dosta mogućnosti za investiranje, ali je 

pitanje da li će drţava atraktivnim merama za ulaganje zadrţati domaće biznismene u 

zemlji, umesto da idu u Ukrajinu, Sloveniju ili Hrvatsku, izjavio je danas predsednik MK 

grupe Miodrag Kostić. 

 Kostić je istakao u izjavi Tanjugu, tokom uĉešća na „Vivaldi“ Menadţerskom forumu 

na Mokroj Gori, da bi drţava mogla da napravi set mera kojima bi domaće investitore 

zadrţala u Srbiji, a ne da traţi strane biznismene da ulaţu u zemlju. 

 Kostić je rekao da MK Grupa traga za potencijalnim investicijama u zemljama u 

regionu i da će i u Hrvatskoj i Sloveniji, kao i u Srbiji, biti dosta preduzeća za prodaju. 

 „Za neka smo i mi zainteresovani - hotele, Ţitoljubljanu, Fruktal, to su sve preduzeća 

koja imaju dobar brend na teritoriji bivše Jugoslavije, ali nemaju trţište i s druge strane 

sirovine se uglavnom nalaze u Srbiji“, naveo je Kostić.  

 Prema Kostiću, to što se sirovine dobavljaju iz Srbije, mogla bi biti konkurentska 

prednost srpskih preduzeća da preuzmu neke od tih kompanija. 

 Ĉelnik MK grupe je ukazao da je problem Slovenije malo trţište, dok u Hrvatskoj ima 

dosta prostora za razvijanje hotelskog biznisa. 

 Kostić je naveo da je MK Grupa, koja je pre ĉetiri godine proširila poslovanje u 

oblasti poljoprivrede na teritoriju Ukrajine, napravila firmu sa oko 50 miliona dolara 

ukupnog prometa i ĉija je bruto dobit 2010. iznosila 12 miliona dolara. 

 “Ukrajina ima veliki potencijal u poljoprivredi, ali smo zbog politiĉke nestabilnosti 

procenili da nam je preveliki rizik da idemo u malo veće projekte“, rekao je on. 

 Kostić je dodao da preduzeće u Ukrajini ima prirodni rast od 20 odsto godišnje i da 

će tako i ostati do politiĉke stabilizacije. 

 Kostić je naveo da MK Grupa trenutno nema kredite u Ukrajini jer je kamata kod 

tamošnjih banaka previsoka i da se finansira samo sredstvima Evropske banke za obnovu i 

razvoj (EBRD) za izgradnju pogona i skladišnih prostora. 

 (Kraj) snb/kb 

 

 

 

 



 

EKOS:MGORA-KOMPANIJE-LIKVIDNOST (video, fono) 

VISOKI TROŠKOVI FINANSIRANJA KREDITA USPORAVAJU PRIVREDNI RAST 

 

 MOKRA GORA, 3. aprila (Tanjug) - Domaće kompanije imaju ekstremno visoke 

troškove finansiranja, što znaĉajno usporava privredni rast, izjavio je predsednik Izvršnog 

odbora Srpske banke Ivan Mariĉić 

 Mariĉić je na Menadţerskom "Vivaldi" forumu na Mokroj Gori, ukazao da se kamatne 

stope na kratkoroĉne bankarske zajmove kreću i do 25 odsto na godišnjem nivou, kada su u 

pitanju dinarski plasmani. 

 Mariĉić je rekao,  da je sistem drţavnih subvencija privredi delimiĉno na kratak rok 

imao efekta, ali da je takav netrţišni mehanizam neodrţiv u duţem roku. 

 "Mi imamo i hroniĉan nedostatak dugoroĉnih kredita, što onemogućava da naše 

kompanije na efikasan naĉin obezbede sredtsva za tekuće investiciono odrţavanje, a 

naroĉito u neke vaţne projekte za kompanije da bi bile konkurentne na domaćem i 

meĊunarodnom trţištu", istakao je on. 

 Prema Mariĉiću, krediti su postali jedini finansijski instrument preko kojeg preduzeća 

i graĊani dolaze do finansijskih sredstava, zbog potpune blokade primarnog emisionog 

trţišta. 

 Mariĉić je smatra i da je u Srbiji potrebno da bude osnovana Razvojna banka, pre 

svega, da bi bila ostvarena efikasna sinergija izmeĊu drţave, finansijskog sektora i privrede. 

 Ĉelnik Srpske banke je objasnio da uloga Razvojne banke i ciljevi njenog osnivanja 

moraju biti u visokoj korelaciji sa interesima poslovnih banaka i investicionih kompanija, ali i 

realnog sektora. 

 Mariĉić je naglasio da Razvojna banka ne bi imala pristup depozitnom trţištu i 

štednji, niti bi trgovala hartijama od vrednosti za raĉun treće strane, što je ĉini neutralnom 

u odnosu na legitimne interese poslovnih banaka i drugih finansijskih institucija. 

 (Kraj) snb/kb 

 

 

 

 

 

 

 



 

EKOS:TELEKOM-TENDER-VLAHOVIĆ (video, fono) 

 VLAHOVIĆ, O TELEKOMU, STRANIM INVESTICIJAMA 

 

 MOKRA GORA, 2. aprila (Tanjug) - Predsednik Upravnog odbora Ekonomskog 

instituta Aleksandar Vlahović izjavio je danas na Mokroj gori da nije siguran da je Vlada 

Srbije spremna da proda Telekom Srbija ispod definisane cene i da bi u takvoj situaciji 

"tender bio  ponovio što nije ništa ĉudno."  

 Vlahović, poslanik Demokratske stranke u Skupštini Srbije je istakao za Tanjug na 

Menadţerskom Vivaldi forumu kako je rok koji je Vlada Srbije dala Telekomu Austrija da 

poboljša svoju ponudu za kupovinu Telekom Srbije, jedini logiĉan potez, ukoliko postoji 

jedan zainteresovani kupac. 

  Zakonom o privatizaciji je, takoĊe, definisan ulazak u pojedinaĉne pregovore, a 

nakon toga i pokušaj da se ponuda popravi do nivoa koji je prihvatljiv za prodavca, u ovom 

sluĉaju za Vladu Srbije, ukazao je Vlahovih koji je poĉetkom 2000-tih bio ministar za 

privredu i privatizaciju u Vladi premijera Zorana ĐinĊića, 

 "U tih 15 dana ja smatram da će kupac, ukoliko je zaista ozbiljan kupac, popraviiti 

svoju ponudu, pre svega u delu cene i ukoliko se postignu, odnosno susretnu interesi i jedne 

i druge strane, oĉekujem da će doći do uspešne privatizacije", rekao je Vlahović 

 Vlahovih je povodom pitanja da li se srpska privreda oslanja na priliv stranih 

investicija kojih je malo, dok je sa druge strane i domaća traţnja za ulaganjima nedovoljna, 

odgovorio kako je taĉno da model u kome se privredni rast oslanja na priliv stranih 

investicija ne moţe da funkcioniše u dugom roku.  

 Neophodno je promeniti strukturu stranih investicija i nastojati da se što je više 

moguće privuku strane direktne investicije, koje stvaraju nova radna mesta i materijalno 

doprinose drugaĉijoj strukturi privrede.  

 "Veoma je vaţno da drţava nastavi sa opseţnim projektom reforme javnog sektora, 

pri tome mislim na profesionalizaciju i privatizaciju javnih preduzeća, ali i nastavak fiskalne 

reforme i nastavak reforme javne i drţavne uprave koja mora da bude mnogo efikasnija, a 

regulacija mnogo manje komplikovana za preduzetnike", naglasio je Vlahović.  

 Vlahović je, takoĊe, napomenuo da je veoma vaţno da Srbija dobije status kandidata 

za ĉlanstvo u Evropskoj uniji, sto će znaĉiti da je manje riziĉna zemlja, pa će joj biti 

poboljšan kreditni rejting, a samim tim i efikasnost ulaganja.  

 (Kraj) snb/kb 

 



 

EKOS:DRŽAVA-SUBVENCIJE-PITIĆ (video)  

 

 Pitić: Drţava treba da reguliše svoje obaveze 

 MOKRA GORA, 2. aprila (Tanjug) - Predsednik Upravnog odbora banke "Sosijete 

ţeneral" Goran Pitić ocenio je danas na Mokroj Gori da bi drţava u rešavanju problema 

nelikvidnostri trebalo da poĉne od rešavanja svojih obaveza.  

 Pitić je na Menadţerskom Vivaldi forumu na Mokroj Gori primetio kako je drţava,   

u rešavanju problem nelikvdnosti, meĊutim, krenula od subvencija, što je, po njemu,  

posednja mera.   

 Pitić je rekao da je drţava mogla ĉak i dodatno da se zaduţi i da reši problem svojih 

dugova i da, kao je istakao, kaţe: "Od danas je 60 dana rok otplate, ali nemoj da se 

zaduţuješ za ono što ne moţeš da platiš".  

 "Da je drţava regulisala svoje obaveze, unela bi bitan element finansijske discipline u 

sistem, umela bi da otvori niz odnosa koji postoje u duţniĉko-poverilaĉkom odnosu izmeĊu 

preduzeća i mogla bi da razgovara sa velikim sistemima sa kojima bi mogla da pronaĊe 

naĉin da pomogne onima koji zavise od velikih sistema", rekao je Pitić, ministar za 

ekonomske osnose u vladi Srbije poĉetkom 2000-tih.  

 Pitić je povodom ideja o osnivanju Razvojne banke, kazao u postojećoj situaciji ima 

ozbiljnih izazova, jer takva institucija egzistira na nivou Vojvodine, gde se "barata onim što 

ne postoji i daju fiktivna sredstva koja ne postoje".  

 "Ukoliko mi ne budemo imali kapitala za takvu vrstu institucije, onda bolje da i ne 

poĉinjemo posao oko formiranja Razvojne banke", smatra Pitić.  

 (Kraj) snb/kb 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

EKOS:MGORA-FORUM-BREFOR ( VIDEO, FONO) 

 

 Brefor: Srbija treba da promeni poslovni pravac 

 MOKRA GORA, 2. aprila (Tanjug) - U Srbiji treba promeniti poslovni pravac i da on 

bude usmeren ka rastu izvoza i investicija i Svetska banka (SB) to veoma podrţava, izjavio 

je danas šef Kancelarije SB u Srbiji Lu Brefor. 

 Brefor jena Vivaldi poslovnom forumu na Mokroj gori, kazao da srpski izvoz i 

investicije moraju biti veće od domaće potrošnje i naglasio da radi dostizanja rasta bruto 

domaćeg proizvoda (BDP) od pet do šest odsto godišnje, ne moţe biti isti, ekonomski model 

koji je postojao pre izbijanja globalne ekonomske krize. 

 Zvaniĉnik SB je upozorio da Srbija nema vremena za gubljenje, jer se druge zemlje 

kreću napred mnogo brţe.  

 "Nije dovoljno samo osećati kuda treba da se ide, već je neohodno kretati se brţe da 

ne bi Srbija zaostala za drugima," primetio je Brefor. 

 Brefor nije ţeleo da komentariše rad Vlade Srbije u predizbornoj godini, ali je ukazao 

da u tim periodima postoje uglavnom dva scenarija - jedan kad vlada ubrzava promene, a 

drugi kad zavlada zastoj. 

 "Nadam se da će u Srbiji biti prvi scenario koji mi podrţavamo. Mislim da ne moţemo 

priuštiti još jednu godinu zastoja. Ja ohrabrujem vladu da napreduje", rekao je Brefor. 

 Šef kancelarije SB je je rekao da u Srbiji birokratija veoma oteţava poslovni ţivot i 

dodao da je pojednostavljivanje i smanjenje procesa administriranja ono gde se oĉekuje 

najviše pomaka i uspeha. 

 Brefor je najavio da će SB u junu ponuditi nacrt ekonomskog Memoranduma koji će 

biti završen u septembru ove godine, a trebalo bi da pomogne modelu ekonomskog razvoja 

usmerenog na izvoz i indentifikuje oblasti koje bi mogle biti novi pokretaĉki motor Srbije - 

poljoprivreda, preraĊivaĉka industrija i energetika. 

 Memoradnum SB bi trebalo da pokaţe da li Srbija u navedenim delatnostima ima 

potencijala za dalji razvoj i ukoliko ima, kako bi te mogućnosti mogle da budu maksimalno 

iskorišćene, zakljuĉio je Brefor. 

 (Kraj) snb/kn 

 

 

 

 



 

EKOS:MGORA-FORUM-VUKADINOVIĆ (VIDEO,FONO) 

 

 VUKADINOVIĆ:NELIKVIDNOST PRETI DA UZME DANAK PRIVREDI 

 

 MOKRA GORA, 1. aprila (Tanjug) - Nelikvidnost preti da uzme danak privredi Srbije, 

a njeni kljuĉni generatori su drţavna i javna preduzeća, trgovinski lanci i trgovina, izjavio je 

danas predsednik kompanije "Metalac" Dragoljub Vukadinović. 

 On je, na menadţerskom Vivaldi forumu u Mokroj Gori, ukazao da upravo zbog 

nelikvidnosti postoji opasnost da još 200.000 ljudi izgubi posao, pa je neophodno uhvatiti se 

u koštac sa tim problemom. 

 Vukadinović je predloţio vladi da napravi ekspertski tim koji će predloţiti celishodno i 

dugoroĉno rešenje za nelikvidnost. 

 Prema njegovim reĉima taj problem bi mogao da bude rešen i ukoliko bi bilo 

usvojeno zakonsko rešenje koje predviĊa da se za preduzeća koja imaju šansu da ostanu na 

trţistu našao naĉin za finansijsko prestrukturiranje od pet godina, a drţava bi takoĊe trebalo 

da bude spremna da svoje poreske obaveze reporgramira na isti vremenski period. 

 Osvrćući se na problem sive ekonomije Vukadinović je naveo da treba biti 

dobronameran prema onima koji rade u sivoj zoni i uvesti ih u legalne tokove, dodajući da 

se, takoĊe, mora raditi na zakonskoj regulativi, suzbijanju korupcije i poboljšanju 

efikasnosti sudstva. 

 Vivaldi menadţerski forum, posvećen poslovno - finansijskoj  konsolidaciji srpske 

privrede, odrţava se danas i sutra sa temom "Poslovni zaokret 2011".  

 (Kraj) snb/tnj/mk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

EKOS:MGORA-FORUM-KOSTIĆ (VIDEO,FONO,FOTO) 

 

 KOSTIĆ PREDLAŽE REŠENJA ZA NELIKVIDNOST 

 

 MOKRA GORA, 1. aprila (Tanjug) - Problem nelikvidnosti preduzeća će biti rešen 

kada neiskorišćeni resursi budu u vlasništvu onih koji znaju njima da upravljaju, izjavio je 

danas predsednik Udruţenja Poslodavac i predsednik MK Grupe Miodrag Kostić. 

 Drţava bi trebalo da svoje resurse pomogne politiĉkom propagandom, da se iz ruku 

neuspešnih da uspešnima jer je drţava u krajnjoj liniji suvlasnik svakog našeg preduzeća, 

naveo je Kostić na menadţerskom Vivaldi forumu u Mokroj Gori. 

 "Kada u glavama politiĉara to sazre kao ideja, nećemo imati razrušena preduzeća, 

prazne hale i neće nam sindikat odluĉivati po kojoj ceni će se prodavati preduzeća, vaţno je 

da sindikat prima plate", rekao je on. 

  Kostić je istakao da "privreda nije adekvatno podeljena izmeĊu onih koji znaju i koji 

ne znaju da je vode". 

 Istiĉući da bi drţava trebalo da ima jaĉe instrumente, on je istakao da bi politika 

Narodne banke Srbije, koliko god bila nezavisna, trebalo da bude usaglašena sa politikom 

vlade i ministarstva finansija. 

 "Centralna banka sprovodi politiku ţandarma i MeĊunarodnog monetarnog fonda, a 

ministarstvo vodi drugu politiku. Ja mislim da je to jedna politika", ukazao je Kostić. 

 Prema njegovim reĉima, NBS i ministarstva bi trebalo da koordiniraju voĊenje 

politike, a sve u cilju podizanja likvidnosti, lakšeg zapošljavanja i dugoroĉnog finansiranja. 

 On je dodao da bi trebalo da imamo ekspanzivnu investicionu politiku u narednom 

periodu. 

 "Srbija ima rak ranu u kojoj ima 250 miliona evra meseĉno više uvoza nego izvoza", 

kazao je on i dodao da bi se to rešilo ako se izvoz  poveća. 

 "Mi to rešavamo doznakama kojih više nema dovoljno, zaduţivanjem i prodajom 

srebrnine. Tome mora doći kraj jer to nije odrţivi model". 

 Da bi postojala konkurentna privreda moraju postojati dugoroĉni izvori kapitala, 

izjavio je Kostić i dodao da bi drţava trebalo da obezbedi dugoroĉne izvore ili sredstva 

finansiranja. 

 (Kraj) snb/tnj/mk 

 

 



 

EKOS:MGORA-FORUM-NIKOLIĆ 

 

INFLACIJA NASTAVLJA DA RASTE, VLADA NEMA VREMENA ZA ZAOKRET 

 

 MOKRA GORA, 1. aprila (Tanjug) - Inflacija će i u aprilu nastaviti da raste, oĉekuje se 

da će biti 14 odsto na meĊugodišnjem nivou, tako da je nemoguće da Narodna banka Srbije 

ostvari svoj cilj projektovane inflacije na nivou od šest odsto za celu godinu, izjavio je danas 

saradnik Ekonomskog instituta Ivan Nikolić. 

 Ostvarenje cilja bi znaĉilo da cene uopste ne rastu u narednih osam meseci, rekao je 

on na prezentaciji "Znaĉaj poslovno finansijske konsolidacije privrede za odrţivi razvoj 

Srbije" na Vivaldi menadţerskom forumu u Mokroj Gori. 

 Nikolić je izjavio da nema naznaka bitnijeg ekonomskog oporavka jer Srbija i dalje 

stagnira, dok se druge zemlje u regionu kreću uzlaznom linijom. 

 Ocenjujući da ova vlada nema vremena za ekonomski zaokret, jer do sada nije 

uspela da sprovede strukturne reforme,  on je dodao da je bolje da se što pre dobije nova 

vlada koja će imati snage za strukturne reforme. 

 Vivaldi menadţerski forum, posvećen poslovno - finansijskoj  konsolidaciji srpske 

privrede, odrţava se danas i sutra sa temom "Poslovni zaokret 2011".  

 (Kraj) snb/tnj/mk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

EKOS:MGORA-FORUM-CVETKOVIĆ (VIDEO,FONO) 

 

 CVETKOVIĆ:KONSOLIDACIJA PREDUZEĆA BIĆE MEĐU PRIORITETIMA 

 

 MOKRA GORA,1. aprila (Tanjug) - Poslovno finansijska konsolidacija srpskih 

preduzeća biće jedan od vaţnih ciljeva u procesu strateškog oţivljavanja privrede u 

postkriznom periodu, najavio je danas premijer Srbije Mirko Cvetković. 

 U poruci koju je uputio uĉesnicima Vivaldi menadţerskog foruma "Poslovni zaokret 

2011.", Cvetković je obećao privrednicima i bankarima da će sa paţnjom razmotriti sve 

sugestije koje sa tog skupa stignu na adresu Vlade Srbije. 

 Otvarajući dvodnevni forum, koji se tradicionalno odrţava u Mokroj Gori, vlasnik 

kompanije BNM Internacional Miodrag Babić izjavio je da je poslednji ĉas da se doĊe do 

poslovnog zaokreta i da je potrebno da se ukljuĉe sve struĉne snage kako bi se obezbedio 

odrţivi razvoj Srbije. 

 On je rekao da su u prošloj godini rast industrijske proizvodnje od tri odsto, 

preraĊivaĉke industrije od 3,9 odsto izvoza od ĉetiri odsto i investicija od pet odsto ostali u 

senci rasta inflacije, pada zaposlenosti i povećanja budţetske potrošnje. 

 U poreĊenju sa stanjem u privredi iz 1990. godine, Babić je objasnio da je 

industrijska proizvodnja 2009. godine ĉinila 45 odsto onoga što je bila 19 godina ranije, dok 

su  investicije ĉinile 33 odsto. 

 On je rekao da se od 2000. do 2010. broj zaposlenih smanjio za 350.000 a 

preraĊivaĉka industrija, koja je najmanje doprinela u privrednoj tranziciji, nakon krize je u 

stalnom padu. 

 Trend efikasnosti investicija opada u okolnim zemljama, dok Srbija pokazuje veću 

efikasnost u odnosu na okruţenje. 

 On je istakao da su 2006. godine strane direktne investicje u ukupnim investicijama 

iznosile 70 odsto, u 2007. 36 procenata, a u 2008. smanjene su na 25 odsto i dodao da 

domaća privreda u velikoj meri zavisi od stranih direktnih investicija. 

 Vivaldi forum uvodnim reĉima otvorili su i predsednik Upravnog odbora ekonomskog 

instituta Aleksandar Vlahović i direktor Ekonomskog insitituta i osnivaĉ mokrogorske škole 

menadţmenta SrĊan Janićijević. 

 Vivaldi menadţerski forum "Poslovni zaokret 2011", posvećen poslovno - finansijskoj  

konsolidaciji srpske privrede, organizuje Ekonomski institut - Mokrogorska škola 



menadţmenta, u saradnji sa konsalting kompanijom EKI Investment i Udruţenjem 

poslodavaca Srbije "Poslodavac".  (Kraj) snb/tnj/mk 

EKOS:MGORA-EKONOMIJA-FORUM 

 VIVALDI MENADŽERSKI FORUM "POSLOVNI ZAOKRET 2011" 

  

 BEOGRAD, 1. aprila (Tanjug) - Vivaldi menadţerski forum "Poslovni zaokret 2011", 

posvećen poslovno - finansijskoj  konsolidaciji srpske privrede, odrţaće se danas i sutra u 

Mokroj Gori, uz uĉešće oko 80 predstavnika domaćih i stranih kompanija, banaka, 

organizacija i institucija iz privatnog i javnog sektora.  

 Poruku uĉesnicima skupa uputiće premijer Mirko Cvetković, forum će otvoriti 

privrednik Miodrag Babić, vlasnik kompanije BNM International, dok će specijalni gost 

Foruma biti šef Kancelarije Svetske banke u Srbiji Lu Brefor, najavio je  Ekonomski institut - 

Mokrogorska škola menadţmenta.  

    Na skupu će govoriti i ministar ekonomije i regionalnog razvoja Nebojša Ćirić, generalni 

direktor "Srbijagasa" Dušan Bajatović, predsednik Udruţenja "Poslodavac" i vlasnik MK 

Grupe Miodrag Kostić i predsednik „Metalca" Dragoljub Vukadinović. 

 Najavljeno je da će meĊu uĉesnicima biti i predsednik Upravnog odbora Sosijete 

ţeneral banke Goran Pitić, predsednik Izvršnog odbora Agrobanke Dušan Antonić, viši 

nauĉni saradnik u Ekonomskom institutu Ivan Nikolić, rukovodilac projekata u Ekonomskom 

institutu Nataša Savić. 

   Domaćini skupa su partner u Eki investmentu i predsednik Upravnog odbora Ekonomskog 

instituta Aleksandar Vlahović i osnivaĉ Mokrogorske škole menadţmenta i direktor 

Ekonomskog Instituta SrĊan Janićijević. 

   Dvodnevni forum će se baviti stanjem, problemima, potrebama i rešenjima za realni 

sektor u Srbiji 2011.  

 Rasprava će se voditi o aktuelnim pitanjima kao što su izvori i stvarne razmere 

nelikvidnosti i nesolventnosti, mogućnosti i dometi još jednog pokušaja finansijskog 

restrukturisanja uz pomoć drţave, razlozi nefunkcionisanja steĉajnog zakonodavstva, uloga 

banaka u poslovno - finansijskoj konsolidaciji preduzeća, nove granice drţavnog 

intervencionizma, subvencije, Fond za razvoj ili razvojna banka i izazovi koji stoje pred 

menadţerima u procesu ozdravljenja srpske privrede.  

 Forum organizuje Ekonomski institut - Mokrogorska škola menadţmenta, u saradnji 

sa konsalting kompanijom EKI Investment i Udruţenjem poslodavaca Srbije "Poslodavac". 

 (Kraj) snb/mk 

 


